

Protokoll staff-möte

Staff-möte för ']]' E H \/\ARRiORS

Datum, tid och plats

8 februari 2014 på TEH WARRiORS TeamSpeak-server.

Counter-Strike: Source (CS:S), GMod TTT och Team Fortress 2 (TF2)

Närvarande

Ozzzkar, YankingDeez, Didrik, Gunnar Gele, Swedark, Kng Rektor, Lunarstorm, Ohdear, MaffiaH, Beethoven, Applepappel

Frånvarande

Head Hunter, Ottr, Osko, Epic R0x0r, Snowman, EoS, OG Sha, QuattroStagione, General Djungelsnus, Stuff | FÄÄn, Patrik, Ekan

Val av ordförande och sekreterare

Ohdear valdes till ordförande och Ohdear till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **Ingen poäng om det inte finns fler än X spelare online, GMod TTT**
Förslaget tar upp att man inte ska kunna få points/karma om det inte finns ett ex antal personer inne på servern. Mötet beslutade att vi ska kolla upp detta och om det går att ordna ska vi försöka fixa det.
- **Inför votekick/voteban på GMod TTT**
Förslaget tar upp att det ska införas votekick/votebanban på GMod TTT-servern. Mötet kom fram till att vi ska försöka lägga in detta och för att det ska fungera på bästa sätt så måste vi ägna lite tid åt att konfigurera det.

Allmänt

Närvarande

Ozzzkar, YankingDeez, DavidFTW898, Didrik, Gunnar Gele, Swedark, KnG Rektor, Ladersvard, Lunarstorm, Ohdear, Comrade_Stalin, MaffiaH, Beethoven, Applepappel

Frånvarande

Head Hunter, Ottr, Osko, Epic R0x0r, Snowman, EoS, OG Sha, QuattroStagione, General Djungelsnus, Gunnar Gele, Stuff | FÄÄn, Patrik, Ekan, BeppeJr, Emilind96

Val av ordförande och sekreterare

Ohdear valdes till ordförande och Ohdear till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **Forummod**
Förslaget tar upp att vi borde ta in SheGirl som forummoderator. Mötet kom fram till att denna tråd inte hör hemma i "Förslag och synpunkter" och om trådskaparen vill göra en ansökan ska man göra det i "Forum-moderatoransökan".
- **Gör om hemsidan från grunden**
Förslaget tar upp att vi borde skaffa en ny design på hemsidan. Mötet kommer fram till att det för nuvarande inte finns någon person som kan designa en ny hemsida och därför kan vi inte göra en hemsidedesign. Det ska kollas upp med EoS vad som hände med den förra designen.
- **Vuxet innehåll**
Förslaget tar upp att vi ska skaffa en regel emot "Vuxet innehåll". Mötet kommer fram till att en sådan regel kommer införas som innebär att det är inte tillåtet att posta bilder som innehåller pornografiskt eller naket innehåll samt "gore".
- **Crew-sidan**
Förslaget tar upp att crew-sidan ska omstruktureras. Mötet beslutade att crew-sidan ska omstruktureras och resultatet ska bli likt det förslag som postats.
- **WyWallet**
Förslaget tar upp att man ska hitta ett annat sätt att betala medlemskap än WyWallet. Detta går inte att göra något åt för att detta är det enda sättet att betala med SMS. Det är inget vi kan göra åt. Det finns dock fler betalningsmöjligheter för medlemskap redan idag.
- **Cube world-server**
Förslaget tar upp att vi ska starta igång en Cube world-server. Mötet kommer fram till att för tillfället finns det ingen mening då det inte finns någon stor spelarbas i detta spel och inget enormt intresse hos våra spelare.

Minecraft

Närvarande

Ozzzkar, YankingDeez, Ladersvard, Ohdear, Comrade_Stalin

Frånvarande

DavidFTW898, BeppeJr, emilind96

Val av ordförande och sekreterare

Ohdear valdes till ordförande och Ozzzkar till sekreterare.

Förslag och synpunkter

- **Uppdatera tråden**
Förslaget tar upp att vi borde ändra i tråden för moderatoransökan till Minecraft-servern med anledning att serverns uppdaterats. Mötet finner ingen anledning till att uppdatera tråden eftersom frågorna som ställs i den är relevanta.
- **Medlemsförmåner på FTB-servern**
Förslaget tar upp att vi borde lägga in förmåner för föreningsmedlemmar såsom två quarrys samtidigt, jetpack, obsidian chest, computercraft, farming turtle och lumberjack turtle. Mötet beslutar att det inte behövs tillåtelse att ha två quarrys samtidigt, att jetpack inte kommer vara en medlemsförmån, obsidian och diamond chests ska vara medlemsförmåner, att computercraft ska vara för alla samt att farming turtle och lumberjack turtle inte ska tillåtas alls eftersom de kan användas för griefing.
- **Krascher**
På mötet konstaterade vi att vi på sistone haft problem med krascher på servern. Detta ska undersökas och förhoppningsvis lösas.

Nästa staff-möte

Lördag 8/3 2014

Mötet avslutat